#### **Tung Chung Catholic School**

Yat Tung Estate, Tung Chung, N.T.



# 東涌天主教學校

新界東涌逸東邨

Tel: 2109-4962 Fax: 2121-0166

通告編號:19/250

### <u>2020 至 2021 年度</u> 『小一新生開學前事官』

歡迎 貴子弟加入東涌天主教學校的大家庭。為了協助 貴子弟於新學年開始前,在環境適應及學習方面做好準備,本校**原訂於8月24日至8月28日**為小一新生安排為期共5天的『東天學習樂-幼小銜接樂融融』體驗課程,但由於疫情持續,教育局宣佈2020-2021年度開學時全港學校不能進行面授課堂,只能進行視像教學。故本校有以下的最新安排,敬希 貴家長留意以下有關活動的詳情:

活動日期及時間	活動內容	備註
2020年8月26日(星期三) 上午10:00至11:30	◆ 購買校服、書本、校巴服務、領取「學生個人網路登入資料」和各項申請表格如「學生書簿津貼」、「學生車船津貼」、「上網津貼計劃」、「牙科及學童保健回條」	*家長到雨天操場及 112 室處理有關事宜
2020 年 8 月 27 日(星期四) 上午 9:00 至 11:00 視像會議 **請家長於講座開始 10 分鐘 前登入 ZOOM (有關登入資料 於 26/8 派發)	『幼小銜接樂融融』家長講座及簡介學校課程	家長講座: 協助子女升適應開課後 的學習生活 講者:駐校教育心理學 家吳凱欣姑娘
2020年8月28日(星期五) 上午9:00至10:45視像會議 **請家長於講座開始10分鐘	第一部份:上午 9:00 至 10:10 家長講座(電子通告及電子付款、視像教學事 宜)	與班主任會面,班主任 講解有關開學的準備及 通告
前登入 ZOOM	第二部份:上午 10:10 至 10:45 與班主任會面	地口

- 1. 暴雨警告或熱帶氣旋警告安排:如教育局宣佈停課,不用上學,以上的活動將會取消,更改日期會 另行通知
- 2. 九月份的視像教學安排將會於 8 月 28 日的家長講座通知家長。如對安排有任何疑問,請與何雅婷老師聯絡。

以上通告

小一學生家長/監護人

校長

校長

陳珮珊謹啟

林志江謹啟

二零二零年八月二十日

### **Tung Chung Catholic School**

Yat Tung Estate, Tung Chung, N.T.



# 東涌天主教學校

新界東涌逸東邨

Tel: 2109-4962 Fax: 2121-0166

#### 2020-2021 Notice for New P.1 Students

Notice No.:19/250 20th August, 2020

Dear Parents/Guardians,

We would like to welcome you and your child in joining our TCCS family. In order to prepare your child well for adapting to the learning environment before the start of the new school year, "TCCS Learn for Fun: A five-Day Trial Course" has been arranged for new P.1 students in August. As advised by the Education Bureau, all oncampus activities will be suspended, the P.1 bridging courses will be rearranged as online briefing sections. Parents please pay attention to the updated arrangements as follows:

Date & Time	Content	Remarks
26 <sup>th</sup> August, 2020 (Wednesday) 10:00 a.m 11:30 a.m.	Purchase of school uniform and textbooks, registration for school bus services, getting students' login information and get the application form of 'School Textbook Assistance', 'Student Travel Subsidy Schemes', 'Subsidy Scheme for Internet Access Charges', 'Student Health Service' and 'School Dental Health Service'	*Parents please complete the procedures at the covered playground and room 112.
27 <sup>th</sup> August, 2020 (Thursday) 9:00 a.m 11:00 a.m. ZOOM meeting **Parents please login ZOOM 10 minutes before the talk starts.	"TCCS Learn for Fun: The Transitional Course for students from kindergarten to primary" parents' talk and an introduction of the School-based curriculum	Parents' Talk:
28 <sup>th</sup> August, 2020 (Friday) 9:00 a.m10:45a.m. ZOOM meeting	Part I: 9:00 a.m. to 10:10 a.m. Parents' talk (E-notice, E-payment, and online lessons arrangement)	To meet the class teachers who will explain how to prepare for
**Parents please login ZOOM 10 minutes before the talk starts.	Part II: 10:10 a.m. – 10:45 a.m.  - New P.1 students and parents meet with the class teachers	the start of the school and explain the school notices.

- 1.Rainstorm warning or tropical cyclone warning arrangement: If the Education Bureau announces suspension of school, the above activities will be cancelled, and the date of change will be notified separately.
- 2. The arrangements of online lessons in September will be announced on the Parent's talk on 28th August, 2020. Please feel free to contact Miss Ho Ngar Ting at 21094962 if there are any inquiries.

Thank you very much for your kind attention.

Yours sincerely,

Lam Chi Kong

Principal, Primary Section Principal, Secondary Section